
 

 

Z Á P I S N I C A 
napísaná zo zasadania Obecného zastupiteľstva v Krušetnici 

konaného dňa 17. decembra 2012 

 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

P r í t o m n í : Poslanci podľa pripojenej prezenčnej listiny 

 

N e p r í t o m n í: - - - 

 

H o s t i a :  Mária Naništová - kontrolórka obce 

 

     Zasadanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce p. Jozef Stančík, ktorý 

privítal prítomných a uviedol, ţe zasadanie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné.  

       Za zapisovateľku bola určená pracovníčka obecného úradu p. Alţbeta Páterková, za 

overovateľov starosta určil p. Mgr. Danku Jančovú a p. Annu Rončákovú. 

 

Navrhol tento program:  

 

1. Plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva 

2. Schválenie II. úpravy rozpočtu na rok 2012 

3. Schválenie rozpočtu na rok 2013 

4. Prehodnotenie VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka a 

dieťa materskej školy a školských zariadení: ŠJ, ŠKD so sídlom na území obce 

Krušetnica 

5. Informatívna správa o podanej žiadosti na Ministerstvo pôdohospodárstva a 

rozvoja vidieka SR 

6. Informatívna správa o komasácii pôdy v našej obci 

7. Informatívna správa o aktivačnej činnosti 

8. Informatívna správa z výkonu štátneho zdravotného dozoru v ZŠS Krušetnica 

9. Schválenie odkúpenia pozemkov pod cestu IBV Sihly od Slovenského 

pozemkového fondu 

10. Informácie poslancov o svojich volebných obvodoch 

11. Rôzne – prejednanie žiadostí 

12. Diskusia 

13. Schválenie uznesenia a záver 

 

 

R O K O V A N I E : 

 
Po prečítaní programu starosta obce vyzval poslancov, v prípade ak niečo majú na 

doplnenie alebo na zmenu programu, nech sa vyjadria. Poslanci nemali ţiadne návrhy na 

doplnenie, jednohlasne schválili program jednania. 

 

V bode 1/ starosta obce oboznámil prítomných o plnení uznesenia z minulého zasadania. 

Podrobne oboznámil so všetkými bodmi uznesenia a uviedol, ţe dňa začiatkom decembra 

zasadal Výbor zdruţenia súkromných vlastníkov lesa, kde bolo hlavným bodom prejednať, či 

rod. Florková, č. 23 je členom tohto zdruţenia alebo nie. Podľa dokumentov, ktoré boli na 

výbore predloţené, sú členmi tohto zdruţenia a ak chcú vystúpiť, musia písomne poţiadať o 



 

 

vylúčenie na valnom zhromaţdení a členstvo zanikne od nasledujúceho roka po konaní 

valného zhromaţdenia. Ostatné body uznesenia boli splnené. 

 

V bode 2/ účtovníčka obce p. Beganová predniesla návrh na schválenie II. úpravy 

rozpočtu na rok 2012. Táto úprava sa týka tak príjmov ako aj výdavkov. Po prečítaní návrhu 

neboli ţiadne dotazy zo strany poslancov a návrh bol jednohlasne schválený (Za: 7, Zdrţal sa: 

0, Proti: 0).  

 

V bode 3/ účtovníčka obce p. Beganová predloţila návrh na schválenie rozpočtu na rok 

2013. Tvorí prílohu č. 1 tejto zápisnice. Návrh prítomným poslancom podrobne prečítala 

a oboznámila ich so všetkými poloţkami v príjmovej aj výdavkovej časti. Na rok 2013 je 

návrh rozpočtu pripravený ako vyrovnaný. Nikto z prítomných poslancov nemal ţiadne 

pripomienky, takţe rozpočet na rok 2013 bol jednohlasne schválený (Za: 7, Zdrţal sa: 0, 

Proti: 0) a návrh rozpočtu na rok 2014 a 2015 bol vzatý na vedomie.  

Pri tomto bode kontrolórka obce p. Naništová predloţila poslancom odborné stanovisko k 

návrhu rozpočtu na roky 2013 - 2015, ktorý poslanci vzali na vedomie a tvorí prílohu č. 2  

tejto zápisnice. 

 

V bode 4/ pracovníčka obce p. Páterková predloţila návrh na prehodnotenie VZN o 

určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na ţiaka a dieťa materskej školy a školských 

zariadení: ŠJ, ŠKD so sídlom na území obce Krušetnica. Naposledy bolo VZN 

prehodnocované v roku 2009. Spolu s účtovníčkou obce a účtovníčkou ZŠ s MŠ Krušetnica 

bol návrh dotácie vypočítaný na základe skutočného počtu detí v MŠ a potenciálnych 

stravníkov v ŠJ k 15. 09. 2012 a tieţ podľa koeficientu uvedeného v metodickej pomôcke, 

ktorú vydalo RVC Martin na odporúčanie Ministerstva školstva SR. Dotácia na mzdy a 

prevádzku na ţiaka v MŠ bola navrhnutá z pôvodných 1.830,- € na 1.671,- € a v ŠJ z 

pôvodných 295,- € na 146,- €. Aj keď dotácia bola poníţená, celková mesačná dotácia na 

originálne kompetencie vychádza z pôvodných 5.612,- € na 5.625,- €. Poslanci nemali 

námietky proti návrhu VZN a jednohlasne ho schválili (Za: 7, Zdrţal sa: 0, Proti: 0). 

 

V bode 5/ starosta informoval o podanej ţiadosti na na Ministerstvo pôdohospodárstva a 

rozvoja vidieka SR - Environmentálny fond na ďalší úsek kanalizácie v našej obci, ktorá by 

mala viesť aţ po p. Pavla Zemeníka č. 107. Veľký projekt kanalizácie oravských obcí bol uţ 

schválený, preto uvidíme, ako sa budú posudzovať malé projekty. Bliţšie informácie budú 

poskytnuté poslancom po schválení resp. neschválení projektu. 

 

V bode 6/ starosta informoval o pokračovaní v komasácii pôdy v našej obci. Je to v 

štádiu zapisovania na Správe katastra v Námestove. Ing. Jozef Mikyta podal námietku proti 

zápisu z dôvodu, ţe Krajský súd v Ţiline rozhodnutím zakázal zapisovať urbárske podiely do 

vyriešenia (týkalo sa to podielov po neb. Jozefovi Mikytovi). Správa katastra však rozhodla, 

ţe zapisovať sa bude aj naďalej, nakoľko urbársky majetok sa nekomasoval.  

 

V bode 7/ starosta informoval ţe od 02. 11. 2012 do 31. 05. 2013 má obec uzatvorenú 

Dohodu o podmienkach vykonávania menších obecných služieb organizovaných obcou podľa 

§ 3 ods. 3a)  zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení zatiaľ so 4 uchádzačmi o zamestnanie, 

ktorí sú v hmotnej núdzi (Jozef Dupčák, Jozef Greš, Jozef Lajda, Peter Janckulík), nakoľko 

nám nebola schválená ţiadosť na podporu zamestnanosti na realizáciu opatrení na ochranu 

pred povodňami (§ 50j). UoZ budú vykonávať menšie obecné sluţby ako upratovanie 

a úprava verejných priestranstiev a objektov, budov a zariadení v majetku obce; oprava a 

údrţba chodníkov a ciest, ktoré sa nachádzajú v obci; práce pri údrţbe športových zariadení; 



 

 

údrţba autobusových čakární a zastávok, MK a chodníkov; oprava zariadenia – stolov 

a stoličiek a rôzne úpravy, drobné stavebné opravy interiéru v kultúrnom dome, obecnom 

úrade a budov v majetku obce.  

  

V bode 8/ starosta informoval o výkone štátneho zdravotného dozoru v Zariadení 

školského stravovania Krušetnica (školskej jedálni), ktorý sa konal dňa 28. 11. 2012. 

Kontrolou neboli zistené ţiadne závaţné porušenia. Boli navrhnuté iba opatrenia, kde sa má 

zabezpečiť sfunkčnenie drezu a prívodu vody na umývanie zeleniny a zemiakov v miestnosti 

na čistenie a tieţ zabezpečiť vhodnú šatňu pre pracovníčky.   

 

V bode 9/ starosta uviedol, ţe pri predávaní niektorých pozemkov v IBV Sihly bolo 

zistené, ţe ich pretína stará pôvodná cesta, ktorej vlastníkom je Slovenský pozemkový fond. 

Obec uţ podala ţiadosť o odkúpenie týchto pozemkov, nakoľko je to zdĺhavé konanie. 

Potrebné je preto schváliť ich odkúpenie od Slovenského pozemkového fondu. Prítomní 

poslanci nemali námietky a odkúpenie pozemkov jednohlasne schválili (Za: 7, Zdrţal sa: 0, 

Proti: 0). 

 

V bode 10/ starosta vyzval poslancov, aby podali informácie o svojich volebných 

obvodoch. 

Poslanec Jozef Dorušák navrhol, aby bola zberná nádoba na obnosené šatstvo 

premiestnená ku pošte, nakoľko na parkovisku pred obecným úradom to nevyzerá dobre. 

Taktieţ z podnetu jedného občana sa spýtal, koľko je teraz nájom KD pri predaji, či sa to obci 

oplatí prenajímať a tieţ, či by nebolo dobré zvýšiť poplatok za tento nájom, nakoľko 

predajcovia určite dobre zarobia. Tieţ chcel vedieť, komu patrí veľkoobjemný kontajner, 

ktorý sa nachádza pri Penzióne Pohoda.   

K tomuto starosta uviedol, ţe zberná nádoba bude premiestnená tak ako bolo navrhnuté - ku 

pošte. K nájmu uviedol, ţe teraz je nájomné KD pri predaji 150,- € avšak je na poslancoch, či 

sa rozhodnú zvýšiť nájomné alebo nie. Podľa okolitých obcí máme nájomné pri predaji 

najdrahšie, a tieţ ho vyuţíva veľa občanov tak z našej ako aj zo susedných obcí. Predaj bol 

tento rok väčšinou 3 x do mesiaca, obec na tom získala cca 5.000,- € za rok, preto sa to určite 

oplatilo. Ak chcú poslanci zvýšiť nájom, tak potom v primeranej cene, aby sa nestalo, ţe 

predaje celkom prestanú. Navrhol zvýšiť nájomné na 170,- €, t. j. o 20,- €, ktorý návrh 

poslanci jednohlasne schválili (Za: 7, Zdrţal sa: 6, Proti: 0). Ďalej starosta uviedol, ţe 

veľkoobjemný kontajner, ktorý sa nachádza pri Penzióne Pohoda nie je obecný, patrí p. 

Miroslavovi Florekovi, ktorý si ho dáva aj sám vyváţať. 

Poslankyňa Danka Jančová sa opýtala, či sa bude realizovať kompostovisko na cintoríne, 

keďţe nebola na minulom zasadaní obecného zastupiteľstva.  

Starosta uviedol, ţe realizácia pripadá do úvahy aţ niekedy na budúci rok v letnom období. 

Teraz sa nám podarilo opíliť lity na cintoríne, Drevo sa pouţije na štiepku. Tu sa p. Jančová 

opýtala, či nebude moţné spíliť alebo aspoň opíliť aj brest, ktorý sa nachádza pri hrobe rod. 

Dorušákovcov, načo starosta uviedol, ţe ten je zákonom chránený, preto bude potrebné 

najskôr napísať ochranárom, aby si ho dali do poriadku. 

Poslanec Daniel Dopater uviedol, ţe je potrebné dať opraviť zvod z rýne na materskej 

škole, lebo z nej kvapká rovno na chodník a je tam nebezpečenstvo úrazu. 

K tomuto starosta uviedol, ţe rýna buď bude opravená v rámci aktivačnej činnosti alebo bude 

vymenená. Pôjdu sa pozrieť a uvidia podľa situácie. 

Poslanec Anton Florek sa opýtal v mene tých, ktorí cestujú autobusmi z práce z 

poobednej zmeny, ţe autobus majú zrušený a nemajú sa ako dostať domov, chodia vlastnými 

autami. Či nie je moţné dohodnúť autobus. 



 

 

K tomuto starosta uviedol, ţe boli aj s inými starostami na jednaní v Námestove ohľadom 

tohto problému, je to stále v riešení; prevádzkovatelia sa mali dohodnúť, preto nevie zatiaľ nič 

bliţšie povedať.   

Poslankyňa Terézia Pacoňová sa opýtala na veci, týkajúce sa dobrovoľnej poţiarnej 

ochrany, keďţe starosta nebol na členskej schôdzi: kedy bude urobená technická kontrola na 

poţiarnej avii; ako to vyzerá s opravou druhej mašiny; ako to je s vrátkom na vyťahovanie 

hadíc v poţiarnej veţi poţiarnej zbrojnice a tieţ by chceli nejakú miestnosť na stretávanie, 

keďţe tá ich sa prenajala p. Krajčovičovi na predajňu textilu, za ktorú platí nájomné. 

K tomuto starosta uviedol, ţe sám by sa mal pýtať, či sú stroje zazimované, striekačky 

funkčné, nakoľko má dobrovoľný zbor svoj výbor, ktorý by mal o tom vedieť a informovať 

obecné zastupiteľstvo o pojazdnosti techniky a zazimovaní. Ďalej uviedol, ţe technická 

kontrola na poţiarnej avii bude urobená, ale ešte sa nevie kedy; obe mašiny v poţiarnej 

zbrojnici sú opravené a tieţ vrátok je funkčný. Miestnosť budú môcť vyuţívať tú, ktorú má 

teraz SSE, ale aţ keď sa vysťahujú, avšak bez problémov sa môţu stretávať aj v zasadačke 

obecného úradu, ako to robia doteraz. Nájomné, ktoré platí p. Krajčovič vo výške 360,- € 

ročne, im bude prevedené na účet, ktorý si musia zaloţiť. 

   

V bode 11/ starosta oboznámil prítomných poslancov o písomnej ţiadosti ZŠ s MŠ 

Krušetnica o poskytnutie sponzorského daru - tomboly na Krušetnický ples, ktorý kaţdoročne 

organizuje ZŠ.  

Tu starosta navrhol poskytnúť príspevok vo výške 50,- € (ako aj po iné roky), s ktorým 

návrhom súhlasili všetci prítomní poslanci (Za: 7, Zdrţal sa: 0, Proti: 0). 

Ďalej bola prečítaná ţiadosť p. Antona Babečka, nájomcu v 12-bj. o výmenu elektrického 

sporáka, nakoľko elektrický sporák má pokazený a nedá sa opraviť. 

K ţiadosti starosta uviedol, ţe sporák ešte v byte menený nebol, je tam od začiatku, ako sa do 

bytu nasťahovali, preto navrhol ţiadosti vyhovieť, pričom nákupná cena sporáku bude do 

300,- €. Tieţ doporučil, aby v prípade podobného havarijného stavu mohol rozhodnúť spolu 

so zástupcom. Poslanci s návrhom starostu súhlasili a ţiadosti jednohlasne vyhoveli (Za: 7, 

Zdrţal sa: 0, Proti: 0).  

Následne bola prečítaná ţiadosť p. Romana Majchera, č. 265 o odkúpenie pozemku parc. 

č. 20729 a 20820, ku ktorej ţiadosti bol priloţený aj vytyčovací náčrt - parcely nového stavu 

podľa nového rozdelenia v komasácii pôdy.  

K tejto ţiadosti starosta uviedol, ţe obec ešte nemôţe predávať tieto parcely, nakoľko nie je 

ich vlastníkom na liste vlastníctva. Keď bude ukončený zápis komasácie pôdy v našej obci na 

správe katastra, potom bude moţné o ţiadosti rozhodnúť. Na základe tohto ţiadosť o 

odkúpenie pozemku nebola schválená (Za: 0, Proti: 7, Zdrţal sa: 0). 

Tieţ bola prečítaná ţiadosť manţelov Pavla a Margity Rončákovej, č. 242 o odpredaj 

pozemku C-KN parc. č. 208/23 – orná pôda - o výmere 184 m2 v celosti, ktorej vlastníkom je 

obec. Táto parcela sa nachádza pri ich rodinnom dome, z ktorej uţ časť pod domom majú 

odkúpenú. Poslanci jednohlasne súhlasili s odpredajom parcely za sumu 1,50 €/m2 (Za: 7, 

Zdrţal sa: 0, Proti: 0). 

  

V bode 12/ ktorý bol určený na diskusiu nikto z prítomných poslancov nevystúpil, 

nakoľko sa diskusia konala pri kaţdom prejednávanom bode. Poţiadal zapisovateľku 

o prednesenie návrhu na uznesenie. 

 

 

 

 

 



 

 

U Z N E S E N I E  č. 6/2012 

________________________ 
 

 

Obecné zastupiteľstvo v Krušetnici 

 

 

A.  BERIE NA VEDOMIE 

 

1/ plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva; 

2/ návrh rozpočtu na r. 2014, 2015; 

      3/ odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na r. 2013 - 2015; 

      4/ informatívnu správu o podanej ţiadosti na Ministerstvo pôdohospodárstva a rozvoja  

          vidieka SR; 

      5/ informatívnu správu o komasácii pôdy v našej obci; 

      6/ informatívnu správu o aktivačnej činnosti; 

      7/ informatívnu správu o výkone štátneho zdravotného dozoru v ZŠS Krušetnica  

 

B. SCHVAĽUJE 

 

      1/ II. úpravu rozpočtu na rok 2012; 

      2/ VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na ţiaka a dieťa materskej školy a 

          školských zariadení: ZŠS, ŠKD so sídlom na území obce Krušetnica č. 3/2012; 

      3/ kúpu pozemkov pod cestu v IBV Sihly od Slovenského pozemkového fondu; 

      4/ miestny poplatok za nájom KD pri predaji tovaru vo výške 170,- €; 

      5/ poskytnutie sponzorského daru pre ZŠ s MŠ Krušetnica vo výške 50,- €; 

      6/ výmeru elektrického sporáka v 12-bj. v byte p. Antona Babečka vo výške do 300,- €;       

      7/ odpredaj pozemku, ktorý je zobrazený ako C-KN parc. č. 208/23 – orná pôda -  

          o výmere 184 m2 v celosti, ktorá je zapísaná na LV č. 473, k. ú. Krušetnica pre  

          manţelov Pavla a Margitu Rončákovú za sumu 1,50 €/m2, t. j. 276,00 €;  

      8/ starostu obce a zástupcu starostu obce rozhodovať v prípade havarijného stavu  

          v obecných bytoch; 

 

 

C. NESCHVAĽUJE 

 

      1/ odpredaj pozemkov parc. č. 20729 a 20820 pre p. Romana Majchera, bytom  

          Krušetnica č. 265; 

 

 

D.  UKLADÁ 

 

      1/ starostovi obce dať v rámci aktivačnej činnosti: 

          - premiestniť zbernú nádobu na zber obnoseného šatstva ku pošte, 

          - opraviť zvod z rýne na budove materskej školy; 

 

 

Keďţe program jednania bol vyčerpaný a ďalšie pripomienky neboli, starosta dal 

hlasovať za uznesenie. Za uznesenie hlasovali všetci prítomní poslanci (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal 



 

 

sa: 0), takţe uznesenie bolo jednohlasne schválené. Starosta obce poďakoval prítomným za 

účasť a zasadanie ukončil. 

 

 

Zapísala: Alţbeta Páterková 

 

Overovatelia:  Mgr. Danka Jančová, v. r. 

   Anna Rončáková, v. r. 

 

 

Starosta obce:  Jozef Stančík, v. r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 

 


